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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR POTOK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/24-01/16 
URBROJ: 2170-1-03-04-24-14 
Rijeka, 03. 07. 2024. 
 
 

 
ZAPISNIK 

S 15. SJEDNICE VMO POTOK 
 

15. sjednica VMO Potok održana je 03.07.2024. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Mila Žunić, zamjenica predsjednika VMO 
-     Goran Mačukat, član VMO 
-     Mirjana Matić, članica VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni:  
-    Orijana Viljevac Šarić, članica VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava i donošenje prijedloga Programa rada i Financijskog plana za 2025. godinu. 
2. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
3. Izvješće o realiziranim prioritetima u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2023. godinu. 
4. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
  
AD 1 
 
Zaključak: 
 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo prijedlog Programa rada za 2025. 
godinu: 
 
1. Zdravstvo - mjerenja tlaka i šećera u krvi dva puta godišnje 
2. Pozdrav ljetu 
3. Doček Djeda Božićnjaka 
4. Dan MO 
 
Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo prijedlog Financijskog plana za 2025. 
godinu. 
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AD 2 
 
Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
     Zaključak: 
 

 Vijeće je zaprimilo dopis Rijeka Plusa u kojem se traži zajednički terenski izvid i 
dogovor u svezi stavke „Postava stupića na nogostup u Ulici Viktora Cara Emina 
između kućnih brojeva 4 D i 6 A“ po prioritetima MO za 2024. godinu. U odgovoru će 
se proslijediti kontakt mob i mail članice vijeća Mirjane Matić koja će se u ime Vijeća 
odazvati pozivu po dogovoru. 

 

 Vijeće je zaprimilo dopis građana u kojem se navodi da nakon radova na promjeni 
vodovodnih cijevi ispod pločnika u Cambierievoj ulici kod k.br. 4 isti nije saniran, već 
je ostao beton s kamenčićima i blatom koji se raznose uokolo. Zahtjev je proslijeđen 
Komunalnom redarstvu na daljnje postupanje. 
 

 Vijeće je zaprimilo dopis građana u kojem se traži odgovor da li je bilo pomaka po 
temi parkiranja za stanare Potoka, nakon sastanka s Rijeka Plus-om, te će uputiti 
sljedeći odgovor: „Na ovu temu je već održano nekoliko sastanaka i upućeno više 
dopisa. Velik broj parkirnih mjesta za stanare izgubljen je prodajom 
„Elektromaterijala“ privatnom vlasniku, te uređenjem kompleksa Benčić gdje je 
umanjen broj istih i namijenjen isključivo posjetiteljima Art kvarta. Nakon 
višekratnog inzistiranja na pronalasku rješenja Rijeka Plus je dao odgovor da je u 
pripremi promjena kojom bi parkirna mjesta na području MO Potok bila svrstana u 
skuplju tarifu modela plaćanja po satu korištenja kako bi se smanjio broj automobila 
nerezidenata i time omogućio pristup većem broju stanara s povlaštenim parkirnim 
kartama. Osim toga, radi se na izgradnji garaže Podpinjol sa 430 mjesta što bi trebalo 
uvelike smanjiti nedostatak parkirnih mjesta. Na prijedlog VMO Potok Rijeka Plus je 
zatražio od HEP-a kao vlasnika prostora bivše Tvornice konopa u ulici N. Cara da se 
dio ustupi isključivo za potrebe parkinga stanara Potoka, što zasad nije moguće, radi 
se o složenom procesu za kojeg nije realno da će biti realiziran u skoro vrijeme. 
Vijeće će i dalje inzistirati na pronalasku rješenja kako bi se olakšao život stanarima 
Potoka“. 

 

 Vijeće je zaprimilo dopis članice Vijeća Mirjane Matić u kojem se navodi da nakon 
sanacije puknuća cijevi, pločnik i kolnik u ulici Zdenka Petranovića kod k. br. 5 nisu 
sanirani.  Zahtjev je proslijeđen Komunalnom redarstvu na daljnje postupanje. 

 
AD 3 
 

       Zaključak:  
 

 Nakon rasprave Vijeće jednoglasno prihvaća Izvješće o realiziranim komunalnim 
prioritetima MO Potok za 2023. godinu.  

 

AD 4 
 
Predsjednik VMO Zoran Frković predložio je nekoliko tema za raspravu nakon koje je Vijeće 
donijelo sljedeći:   
 
      Zaključak:  
 

 Vijeće je raspravljalo o sigurnosti djece i građana u Art kvartu Benčić. Prilikom 
uređenja prostora potok je postao vidljiv i uz njega je napravljen zid visok 2,5m bez 
ikakve zaštite što predstavlja veliku opasnost za djecu koja se tamo svakodnevno 
okupljaju i igraju. Također ne postoji način kako bi se u slučaju pada dijete izvuklo 
iz vode.  
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Vijeće će uputiti Odjelu za komunalni sustav zahtjev za postavu kovane ograde 
oko potoka u svrhu zaštite djece. 
 

 Vijeće je nezadovoljno činjenicom da se Art kvart Benčić nalazi na području MO 
Potok, a nitko od nadležnih koji u njemu organiziraju razne kulturne i ostale 
programe za djecu i odrasle ga o tome ne informira. Odsjeku za kulturu i 
organizatorima kulturnih događanja će se uputiti sljedeći mail: „Molimo da se MO 
Potok uvrsti na mail listu za promociju događaja, kako bi vijećnici bili na vrijeme 
upoznati i mogli im prisustvovati. Zainteresirani smo za suradnju i eventualno 
sudjelovanje, zbog nemogućnosti održavanja vlastitih programa u neadekvatnom 
prostoru kojim raspolažemo, voljeli bi ih realizirati uz stručnu podršku i logistiku u 
Art kvartu „Benčić“. 
 

 Vijeće je nezadovoljno općim stanjem čistoće javnih površina na svom području, 
koje su prljave, iz kontejnera za otpad se širi neugodan miris naročito tijekom ovih 
ljetnih vrućih dana. Poklopci mnogih od njih su neispravni, ne zatvaraju se, pa 
galebovi razvlače otpad koji se taloži oko njih. Čistoći će se uputiti zahtjev da se 
obrati veća pozornost na higijenu tj. da se kontejneri hitno operu, pregledaju i 
vrate u ispravnom stanju, jer MO Potok nije ovog ljeta u planu za uvođenje novog 
sustava odlaganja otpada. 
 

 Vijeće je raspravljalo o mogućim aktivnostima realizacije programa „Pozdrav ljetu“ 
u suradnji s Art kvartom Benčić, te će nastaviti nakon kontakta s njihovim 
predstavnicima. 

  
 
 
Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 

 


